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§ 109 Upphandlingar och byggprojekt

§ 110 Löpande kredit för Additivt Teknikcenter 2019/87

§ 111 Skrivelse nr 1 från Målilla 
Samhällsförening om flytt av gammal 
toalett vid Hesjön till Hesjöholm

2019/73

§ 112 Skrivelse nr 4 från Målilla 
samhällsförening om gymrum i 
Venhagsskolan

2019/76

§ 113 Ansökan om bidrag från Vena 
skytteförening

2019/90

§ 114 Skrivelse till kommunstyrelsen - Liv och 
rörelse vid Stationen

2019/88

§ 115 Motion från Alexander Steinvall, C,  om 
badplatsen vid Gåsehall i Virserum

2018/164

§ 116 Markavtal Hagelsrums Biogas 2019/89

§ 117 Ekonomisk uppföljning per 2019-04-30 
med helårsprognos för drift- och 
investeringsbudget

§ 118 Organisationsfrågor - lägesrapport

§ 119 Bolagsordning AB Hultsfreds Bostäder

§ 120 Herrstorpet- lägesrapport och 
marknadsföring 
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§ 121 Remiss om cykelstrategi för Högsby 
kommun

2019/80
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KSAU § 109/2019  

Upphandlingar och byggprojekt
Beslut
Arbetsutskottet har mottagit informationen.

Ärendebeskrivning
Förbundschef Helena Grybäck Svensson, avdelningschef Mikael 
Pettersson, ekonomichef Henric Svensson, fastighetsingenjör Jan 
Oscarsson och näringslivssamordnare Anders Kindström lämnar en 
lägesrapport om bland annat upphandlingar, byggprojekt, 
investeringsbudget och social hänsyn.

Skickas till
Förbundschefen
Avdelningschefen
Ekonomichefen
Fastighetsingenjören
Näringslivssamordnaren
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KSAU § 110/2019 Dnr 2019/87

Löpande kredit för Additivt Teknikcenter
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta att Additivt Teknikcenter 
AB:s andel av koncernens gemensamma kontokredit hos Swedbank får 
vara högst 2 miljoner kronor till och med december 2019.

Sammanfattning
På grund av bristande likviditet behöver Additivt Teknikcenter AB fortsatt 
ta del av koncernens kreditutrymme upp till 2 miljoner kronor.

Ärendebeskrivning
Bolaget är nystartat och i kommersiell drift sedan 2018-10-01 och det är ett
mycket stort intresse kring att ta fram nya och eller optimerade detaljer med
hjälp av Metalprinting inte minst från delägarna.

Likviditetsmässigt är en nyligen uppstartad verksamhet alltid en utmaning
men det är mycket goda möjligheter att en stabilitet uppstår i bolaget och 
att det över tid ska visa egen bärkraft och ett överskott.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från ekonomichefen

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 110/2019 Dnr 2019/73

Skrivelse nr 1 från Målilla Samhällsförening om 
flytt av gammal toalett vid Hesjön till Hesjöholm
Beslut
Arbetsutskottet beslutar att informera samhällsföreningen om att 
kommunen inte äger marken och med detta är skrivelsen besvarad.

Ärendebeskrivning
Målilla Samhällsförening har lämnat in en skrivelse om flytt av en toalett 
från Hesjön till Hesjöholm.

Arbetsutskottet har tidigare beslutat överlämna skrivelsen till kultur- och 
fritidsförvaltningen för yttrande. Besked har lämnats från förvaltningen att 
marken inte ägs av kommunen. 

Beslutsunderlag
Skrivelse från Målilla Samhällsförening 2019-04-01
Kommunstyrelsens arbetsutskott § 79/2019

Skickas till
Målilla Samhällsförening
Kultur- och fritidsförvaltningen
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KSAU § 112/2019 Dnr 2019/76

Skrivelse nr 4 från Målilla samhällsförening om 
gymrum i Venhagsskolan
Beslut
Arbetsutskottet beslutar meddela samhällsföreningen att det inte är 
genomförbart då förutsättningar inte föreligger för genomförande.  

Ärendebeskrivning
Målilla samhällsförening har tidigare skickat in en skrivelse om gymrum i 
Venhagsskolan i Målilla. Arbetsutskottet beslutade § 82/2019 att ge Östra 
Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) i uppdrag att lämna yttrande 
över skrivelsen. 

Målilla samhällsförening hade på förslag att de skulle riva ut inredning, 
riva väggar och invändiga golv och väggbeklädnader. De skulle koppla på 
ett tidigare avstängt vattenelement, montera egna belysningsarmaturer och 
måla invändiga ytor. Allt arbete med egen personal.

Vid besök av representant från föreningen, ÖSK och kultur- och 
fritidsförvaltningen presenterades detta.

Nu har ett yttrande lämnats där en del punkter påtalas vilket mynnar ut i att 
det inte är genomförbart utan mycket stora insatser.Det gäller bland annat 
tillgänglighet, ventilation, material i vägg och golv.

Fastighetsavdelning på Östra Smålands kommunalteknikförbund föreslår 
att skrivelsen i sin helhet ska avslås då förutsättningar inte föreligger för 
genomförande.  

Beslutsunderlag
Skrivelse från Målilla samhällsförening
Kommunstyrelsens arbetsutskott § 82/2019
Tjänsteskrivelse från Östra Smålands Kommunalteknikförbund

Skickas till
Målilla Samhällsförening
Östra Smålands Kommunalteknikförbund
Kultur- och fritidsförvaltningen för kännedom
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KSAU § 113/2019 Dnr 2019/90

Ansökan om bidrag från Vena skytteförening
Förslag 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att bevilja ett bidrag om 50% 
upp till 92 500 kronor i medfinansiering, efter uppvisande av erlagda 
kostnader när det gäller inköp av ett elektroniskt markeringssystem för 
luftgevärsskytte. 

Bidraget föreslås tas från kommunstyrelsens konto för oförutsedda 
kostnader.

Sammanfattning
Vena skytteförening ansöker om ett bidrag på 185 000 kronor för inköp av 
elektroniskt markeringssystem.

Ärendebeskrivning
Vena skytteförening har ansökt om bidrag till inköp av ett elektroniskt 
markeringssystem för luftgevärsskytte. Kultur- och fritidschefen har lämnat 
ett förslag som svar på ansökan.  

Vena skytteförening är numera den enda föreningen som bedriver 
luftgevärsskytte i Hultsfreds kommun. Föreningen bedriver en stor 
verksamhet, där både unga och äldre skjuter luftgevär. Vena skytteförening 
anordnar och deltar i olika tävlingar på nationell nivå och för att kunna 
fortsätt bedriva skytteverksamheten med kvalité och på tävlingsnivå, krävs 
det att man följer med i den moderniserade utvecklingen.
 
Vena skytteförening har gjort en kostnadsberäkning på elektroniska 
markeringssystemet vilket skulle totalt kosta ca 185 000 kronor. Till den 
tänkta finansieringen  ansöker föreningen om 92 500 kronor och att 
resterande löses genom andra bidragsgivare och föreningen.

En satsning på ett elektroniskt markeringssystem skulle öka den redan idag 
välbesökta verksamheten och innebära att ännu fler vill skjuta luftgevär. 

Det är också viktigt att det finns ett brett utbud i föreningslivet och Vena 
skytteföreningen är den enda kvarvarande luftgevärsskytteföreningen i vår 
kommun. 

Därför föreslår kultur- och fritidsförvaltningen att kommunstyrelsen 
beviljar ett bidrag om 92 500 kronor.
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Beslutsunderlag
Ansökan från Vena skytteförening
Tjänsteskrivelse från kultur- och fritidschefen

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 114/2019 Dnr 2019/88

Skrivelse till kommunstyrelsen - Liv och rörelse 
vid Stationen
Beslut
Arbetsutskottet konstaterar att det som lyfts i skrivelsen redan har inletts 
och dialog pågår.Med detta anses skrivelsen vara besvarad.

Ärendebeskrivning
Kf-ledamot Lennart Beijer, V, har översänt en skrivelse om ”Liv och 
rörelse vid Stationen”.

Det är mycket som händer kring stationen i Hultsfred sommartid. Ett antal 
avgångar med Kustpilen och Smalspåret samt pendeltrafik mellan stationen 
och Folkets park. Dessutom är dressinuthyrning en viktig aktör.

Skrivelsen avslutas med förslag om att kommunstyrelsen kan ta kontakt för 
att få tillstånd diskussioner och förhandlingar med Trafikverket.  

Beslutsunderlag
Skrivelse från Lennart Beijer, V

Skickas till
Skriftställaren
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KSAU § 114/2019 Dnr 2018/164

Motion från Alexander Steinvall, C, om 
badplatsen vid Gåsehall i Virserum
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
att anse motionen besvarad i och med yttrandet från kultur- och 
fritidsförvaltningen.

Sammanfattning
En motion om iordningställande av badplatsen vid Gåsehall i Virserum har 
lämnats in och förslag till svar på motionen har nu lämnats av kultur- och 
fritidsförvaltningen.

Ärendebeskrivning
Fullmäktigeledamoten Alexander Steinvall, C, har 2018-11-05 lämnat in en 
motion gällande badplatsen vid Gåsehall i Virserum. Motionsställaren 
anser att badplatsen bör iordningsställs genom att bland annat gräskanten 
längs med badplatsen jämnas till och att sandbotten rensas upp.

Kommunfullmäktige remitterade motionen till kommunstyrelsen enligt 
beslut § 135/2018. Arbetsutskottet remitterade i sin tur till Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund för att i samråd med kultur- och 
fritidsförvaltningen lämna förslag till yttrande

Motionsställaren anser att badplatsen bör i iordningställas genom att bland 
annat gräskanten längs med badplatsen jämnas till och att sandbotten rensas 
upp. Badvattnet vid Gåsehall anser Alexander Steinvall, att det är långgrunt 
med sandbotten och därför ypperlig som badplats för barnfamiljer.

Kultur-och fritidsförvaltningen har full förståelse och respekt för förslaget, 
men anser att kommunen inte kan ta ansvar för en badplats till. Framförallt 
så har kommunen iordningställt och investerat närmare 500 000 kronor på 
att upprusta och utveckla Kaffeberget i Virserum. Badplatsen vid 
Kaffeberget anses idag som en av våra finaste badplatser i kommunen och 
bör därför vara den badplatsen som kommunen ansvarar för i Virserum.

Därav förslås att kommunen inte tar på sig ansvar för ett iordningställande 
av badplatsen vid Gåsehall i Virserum.

Östra Smålands Kommunalteknikförbund har samrått i svaret. Då samråd 
inte hade skett med motionsställaren genomfördes detta av kultur- och 
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fritidschefen 2019-05-27.

Beslutsunderlag
Motion från Alexander Steinvall, C, 2018-11-05
Kommunfullmäktige § 135/2018
Kommunstyrelsens arbetsutskott § 263/2019

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 116/2019 Dnr 2019/89

Markavtal Hagelsrums Biogas
Förslag
Arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att 
godkänna förslag till markavtal mellan Hultsfreds kommun och 
Hagelsrums Biogas med de avvikelser som finns mot tidigare beslutad 
markavtalsmall.

Sammanfattning
Ett förslag till markavtal överlämnas för beslut till kommunfullmäktige då 
det finns avvikelser mot tidigare beslutad markavtalsmall.

Ärendebeskrivning
Hagelsrums Biogas entreprenad med att förlägga gasledning mellan 
Hagelsrums gård och handelsområdet i Målilla tätort pågår. Delar av 
arbetet genomförs som samförläggning med ÖSK:s VA-sanering av vissa 
villagator i Målilla. För detta finns separat samförläggningsavtal upprättat 
mellan parterna i likhet med andra samförläggningar som görs med t.ex. 
E.ON.

För att skydda sina gas- och fiberledningar inom kommunens allmänna 
platsmark behövs antingen ledningsrätt, servitut eller markavtal. 
Kommunen har en pågående beslutsprocess om antagande av nytt 
reglemente för grävningar i kommunens mark. I detta ingår också en 
markavtalsmall som kan tillämpas vid denna typ av projekt. 

Då Hagelsrums Biogas vill ha vissa förändringar i markavtalsmallen 
behövs ett särskilt beslut av kommunfullmäktige innan ett avtal kan 
signeras. Därför blir detta ett separat ärende för att godkänna de 
avvikelserna mot tidigare beslutad mall. 

Avvikelserna är markerad i beslutsunderlaget Markavtal Hagelsrums 
Biogas. Den ena avvikelsen mot avtalsmallen är § 11 Fördelning av 
kostnader vid flyttning av befintlig ledning där kostnaderna är fördelade på 
varje enskilt år under hela avtalets tid istället för att vara uppdelad i tre 
perioder. Den andra avvikelsen är att det är 30 års avtalstid istället för 20 år 
som i avtalsmallen. Den tredje avvikelsen är en automatisk förlängning 
efter 30 år med ett år i taget.

Samtliga avvikelser är motiverade och innebär inte någon större risk för 
kommunen jämfört med mallen utifrån de lokala förutsättningar som råder i 
projektet.
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Kommunfullmäktige beslutade 2019-05-27 om föreskrifter om markavtal 
där det framgår att sker avvikelser tas separat beslut i kommunfullmäktige.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse med förslag till markavtal

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 117/2019 Dnr 2019/92

Ekonomisk uppföljning per 2019-04-30 med 
helårsprognos för drift- och investeringsbudget  
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
att godkänna delårsrapporten per 2019-04-30.

Verksamheter som prognosticerar negativa avvikelser föreslås få i uppdrag 
att arbeta för att eliminera dessa och öka fokus på kostnadskontrollen.

Socialnämnden och barn- och utbildningsnämnden föreslås få uppdrag att 
redovisa vidtagna åtgärder för att minska befarat överskridande.

Ärendebeskrivning
Ekonomichefen informerar om den ekonomiska uppföljningen per 
2019-04-30.

Underlag kommer till kommunstyrelsens sammanträde 2019-06-04.

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 118/2019

Lägesrapport från förbundschefen
Beslut
Arbetsutskottet har mottagit informationen.

Ärendebeskrivning
Förbundschef Helena Grybäck Svensson lämnar lägesrapport inför 
kommande flytt av fastighetsförvaltningen från Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund till AB Hultsfreds Bostäder. 

Skickas till
Förbundschefen
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KSAU § 119/2019 Dnr 2019/93

Bolagsordning AB Hultsfreds Bostäder
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
att godkänna förslaget till reviderad bolagsordning för AB Hultsfreds 
Bostäder. 

Ärendebeskrivning
Ett reviderat förslag till bolagsordning för AB Hultsfreds Bostäder har 
tagits fram med anledning av fastighetsförvaltningens flytt från Östra 
Smålands Kommunalteknikförbund till bostadsbolaget. 

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 120/2019 Dnr 2017/93

Herrstorpet - lägesrapport och marknadsföring 
Beslut
Arbetsutskottet har mottagit lägesrapporten.

Ärendebeskrivning
En lägesrapport och marknadsföring av Herrstorpet redovisas av 
förbundschef Helena Grybäck Svensson, turism- och informationschef 
Malin Albertsson, utvecklingschef Lars Gjörloff och verksamhets-
utvecklare Jonas Hjalmarsson.

Skickas till
Förbundschefen
Turism- och informationschefen
Utvecklingschefen
Verksamhetsutvecklaren
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KSAU § 121/2019 Dnr 2019/80

Remiss om cykelstrategi för Högsby kommun
Beslut
Arbetsutskottet beslutar att godkänna förslaget som svar på remissen och 
översända detsamma till Högsby kommun.

Ärendebeskrivning
Högsby kommun har tagit fram en cykelstrategi och har nu sänt ut 
densamma på remiss. Synpunkter önskas in 10 juni 2019.

Informationsenheten, miljö- och byggnadsförvaltningen och kultur- och 
fritidsförvaltningen har fått i uppdrag att ge synpunkter på Högsby 
kommuns cykelstrategi. 

Följande lämnas som förslag till svar på remissen: 
”Ur besöksnäringssynpunkt är det en aktuell fråga. Cykelturism ökar över 
hela Europa - likaså i Sverige. I vissa europeiska länder omsätter 
cykelturism miljonbelopp varje år. I Sverige byggs cykellederna ut och 
efterfrågan ökar. Det finns stora möjligheter till ökade intäkter och ökad 
sysselsättning över hela landet, med bieffekter i form av förbättrad 
folkhälsa och en mer hållbar inhemsk turism

Hultsfreds kommun ser positivt på att Högsby kommun i sin cykelstrategi 
slår fast att fler ska välja cykel och att det stöds av en åtgärdsplan. Dock är 
det inte självklart framgående vilken åtgärd som bör prioriteras med hänsyn 
till miljö- och klimatpåverkan. Sannolikt är det just cykelvägar med längre 
sträckningar i och mellan orter som utgör bäst chans att reducera miljö- och 
klimatpåverkan. 

Vi anser att man bör hänvisa till dessa aspekter i större utsträckning i 
strategin och i åtgärdsprogrammet.

Cykelfrämjande insatsers påverkan eller samspel med biologisk mångfald 
och ekosystemtjänster inom samhällsplanering hade kunnat stärkas.

Hultsfreds kommun stödjer sig vad det gäller cykelturism, på den regionala 
strategi som finns, samt löpande försöker påverka de infrastruktur-
satsningar som görs i kommunen till att ha ett cykelvänligt tankesätt. Detta 
är en av anledningarna till att vi under våren startade igång förstudien för 
att anlägga en cykelled utmed Emån tillsammans med Högsby kommun. 
Detta projekt kan ses som en fortsättning på den redan befintliga 
cykelleden Dacketrampet.
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Vidare önskar vi att cykeln inte bara ses som ett transportmedel för korta 
och medellånga sträckor, utan också i sig för regionalt sett längre sträckor.”

Beslutsunderlag
Remiss om cykelstrategi för Högsby kommun
Tjänsteskrivelse

Skickas till
Högsby kommun
Turism- och informationsenheten för kännedom
Miljö- och byggnadsnämnden för kännedom
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KSAU § 122/2019 Dnr 2019/99

Enhetschef till lokalvården
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
att bevilja serviceenheten att utöka med en 50 % tjänst som enhetschef för 
lokalvården.

Vidare föreslår arbetsutskottet kommunstyrelsen att finansiera utökningen 
till en kostnad av 321 tkr som föreslås belasta kommunstyrelsens 
oförutsedda inom ”FRI500”.

Resterande del av kostnaden föreslås finanserias inom serviceenhetens 
befintliga budget.

Sammanfattning
Med anledning av hög belastning på nuvarande servicechef inom 
serviceenheten samt för att kunna upprätthålla en bra kvalitet mot 
medarbetare och kunder ansöker serviceenheten om att få tillsätta en 
enhetschef inom lokalvården.

Ärendebeskrivning
Serviceenheten består idag av ca 110 medarbetare varav en servicechef 
med ansvar för ca 50 medarbetare, med direkt ansvar mot 
verksamhetsvaktmästeriet, kontorsvaktmästeri och lokalvård även ytterst 
ansvarig över två enhetschefer på kosten samt en arbetsledare på 
lokalvården.  

Serviceenheten har sedan 2011 en vakant tjänst på 50% som enhetschef för 
kosten, Serviceenheten har ett behov av att återbesätta tjänsten, dock som 
enhetschef för lokalvården. Den nya tjänsten kommer att ha personalansvar 
för ca 30 anställda. För att kunna erbjuda en attraktivare tjänst alltså 
heltidstjänst föreslås kommunstyrelsen tillskjuta 321 tkr för att utöka 
tjänsten som enhetschef på lokalvården från en halv till en heltidstjänst. 

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från servicechefen

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 123/2019 Dnr 2019/91

Anslag för satsning på resursteam och 
genomlysning av skolorganisationen
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att anslå 800 tkr för år 2019 och 
1 200 tkr för år 2020 ur kommunstyrelsens oförutsedda inom ”FRI500” till 
ökat stöd för ett resursteam samt för genomlysning av skolorganisationen 
inom barn- och utbildningsnämnden.

Sammanfattning
Förslag om insatser inom barn- och utbildningsnämndens verksamhet. 

Ärendebeskrivning
Kommunchefen redogör för en satsning på en trygghets- och säkerhetsplan.

En del av satsningen handlar om att öka stödet till elever med särskilda 
behov genom ett så kallat resursteam. Vidare föreslås en genomlysning av 
barn- och utbildningsnämndens skolorganisation. föreslås finansiering från 
kommunstyrelsens oförutsedda inom FRI500.

Arbetet kommer att hållas ihop via ÖSAM (samverkan mellan social-
nämnden, barn- och utbildningsnämnden och kultur- och fritids-
förvaltningen.

Det innebär att BUN ska garanteras medel av denna pott mellan augusti 
2019-december 2020. Detta för att det eventuellt kan komma att krävas två 
projektanställningar som går utöver deras budget.

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 124/2019

Anmälningsärenden
1. Fortbildningens betydelse för samhället 2018
2. SKL:s sammanträdesplan för 2020
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